
Di Francesco: Podobała mi się mentalność

News - ASRoma.pl

Zespół Giallorossich wygrał swoje pierwsze spotkanie sparingowe w

nowym sezonie. Po meczu odbyła się krótka konferencja prasowa z

udziałem Eusebio Di Francesco. 

Ocena meczu?

- Powiedziałbym dobra, dziś było zaplanowane, aby każdy zagrał po 45 minut i

musiałem zaadoptować niektórych do pozycji, w drugiej połowie rozegranie nie było

tak płynne jak w pierwszej.

Który z młodych zrobił na tobie wrażenie?

- Nie mówię o jednostkach, chcę mówić o wszystkich, Cappa dobrze się poruszał.

Jestem zadowolony z chłopaków, którzy starają się robić to, o co proszę.

Castan i Vainqueur?

- Dokonamy wyborów, jeśli chodzi o powołania na tourne, dziś nie jest właściwym

mówić o ich przyszłości.

Tumminello?

- Ma świetny potencjał, jest przyzwyczajony do gry w innym ustawieniu, ale

udowodnił, że potrafi się zaadoptować.

Zadowolony z mentalności?

- Aby być agresywnym trzeba grać piłką. Podobała mi się mentalność, widziałem

wiele interesujących rzeczy, ale też bardzo dużo wciąż do poprawy.

Gerson na boku ataku również w przyszłości?

- Byłem ciekaw zobaczyć go w tej roli, jednak to była konieczność, dla mnie jest

środkowym pomocnikiem. Teraz mam ograniczoną kadrę i dopiero potem

wpuściłem Kebę, który nie trenował, również dlatego, że nie mam graczy, Gerson

zagrał w tym miejscu.

Bruno Peres i Gonalons?

- Napominałem Bruno Peresa, gdyż musi robić odpowiednie ruchy, ale napominanie

jest pozytywne, jeśli na niego krzyczę, to dlatego, że zależy mi na nim. Widzę w nim

wielkie pragnienie pracy, pracował też bardzo dużo nad obroną i tutaj musi się

poprawić, jeśli potrafi bronić, atakuje również lepiej. Przywoływałem Gonalonsa, aby

był w centrum akcji, musi wspierać obrońców i po trosze cały zespół, dziś często

próbował krzyżowych zagrań i to właśnie lubię.

                               1 / 2



Di Francesco: Podobała mi się mentalność

News - ASRoma.pl

Mercato?

- Wczoraj mówiłem też o tym, aby się nie spieszyć. Musimy pozyskać graczy, którzy

są potrzebni i którzy są osiągalni. Potrzebny jest prawy napastnik, dziś musiałem

wystawić wielu graczy z Primavery. Lubię ustawiać piłkarzy na pozycjach, na

których wyrażają się najlepiej. 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               2 / 2

http://www.tcpdf.org

